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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: „Koji su prostori za rad institucija kupljeni u 

posljednjih pet godina (u mandatnom razdoblju od 2006. godine do danas)? Koja je 

kvadratura tih prostora? Za koje su institucije na taj način osigurani uvjeti za rad i koja je bila 

cijena tih prostora pojedinačno?” 

 


